
PROTOKOLnr 11/20
z posiedzenia Komisji Rolnej Rady Gminy Jasienica

z dnia 4 marca 2021 roku od godziny 8.00 do 9.30
w Sali GOK w Urz^dzie Gminy Jasienica

Obecni na posiedzeniu:
Czfonkowie Komisji Rolnej

Prezes Kola iowieckiego ,,Slepowron "
Zast^pca Wojta Gminy Jasienica
Kierownik Referatu GKOS

wg Usty obecnosci
(zal. nr 1 do protokolu)
Pan Andrzej Szim.ke
Pan Krzysztof Wieczerzak
Pan Andrzej Swierkot

Proponowany porzqdek posiedzenia:
1. Powitanie i otwarcie posiedzenia Komisji.
2. Przedstawienie i przyj^cie porz^dku posiedzenia Komisji.
3. Przyj?cie protokol-u z poprzedniego posiedzenia.
4. Informacja na temat szkod wyrz^dzonych w uprawach rolnych przez niektore zwierz?ta towne.
5. Sprawy biez^ce i wolne wnioski.
6. Zakoriczenie posiedzenia.

Ad. 1

Przewodnicz^ca Komisji Rolnej Genowefa Kopec przywitala zebranych radnych
i gosci.
Ad. 2

Przewodnicz^ca obrad przedstawite proponowany porzqdek posiedzenia. Nikt nie zgtosU zmian
i przedstawiony porz^dek posiedzenia zosta^ w wyniku gtosowania przyj^ty - 4 gtosy ,,za".
Ad. 3

Cztonkowie Komisji zapoznali si? z protokotem z posiedzenia Komisji Rolnej, ktore odbyto si?
w dniu 12 grudnia 2020 roku. W wyniku gtosowania protokol: zostal- przyj^ty - 4 gtosy ,,za".
Ad. 4

Pan Andrzej Szimke Prezes Kota Lowieckiego ,,Slepowron" przedstawil informacje na temat
szkod wyrz^dzonych w uprawach rolnych przez niektore zwierz^ta towne. Radni podj?li dyskusj? na
ten temat. Pan Andrzej Szimke poinformowal rowniez, iz odszkodowanie za szkody wyrz^dzone przez
zwierzyn? wyplaca Urzqd Marsza&owski.

Przewodnicz^ca Komisji i Prezes Kota Lowieckiego ,,Slepowron" zwrocili si? z prosb^ do Pana
Andrzeja Swierkota kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Srodowiska o
przygotowanie pisma do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Srodowiska w Katowicach dotycz^cego
wyrazenia zgody na ptoszenie g?si zeruj^cych na terenie upraw polowych zlokalizowanych na terenie
Gminy Jasienica w okresie od 21 grudnia do konca marca nast?pnego roku.
Ad. 5

Przewodniczqca obrad wraz z cztonkami komisji podj^li temat dotycz^cy gospodarstw
rodzinnych, ktore s^ podstaw^ rozwoju rolnictwa.
Ad. 6

Przewodnicz^ca Komisji podzi^kowa-ta radnym za catoroczn^ wspo^prac? oraz zlozyh zyczenia
swi^teczne. Na tym posiedzenie zakonczono.
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